
PROTOKÓŁ Nr 11/12

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik 
w dniu 21 marca 2012r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pan Jan Zduniewicz - Przewodniczący Rady Gminy

Obradom Komisji przewodniczyła Pani Maria Boguszewska – Przewodnicząca Komisji 
ds.Organizcyjnych, Społecznych i Obywatelskich.

Pan Wójt Gminy złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o następujące punkty:
1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.  

Trylogia Park Historyczny w Mielniku.
2. Analiza kosztów funkcjonowania jednostek OSP w 2011r.

Na  wniosek  Pani  Marii  Boguszewskiej Komisje  12  głosami  za,  przy  2  głosach 
wstrzymujących się włączyły do porządku obrad punkt:

3. Wypracowanie  rozwiązań  w  sprawie  zapewnienia  środków  transportu  dla  osób  
korzystających z usług PKS.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XIV  sesji  Rady 

Gminy Mielnik:
(1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.
(2) w sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  z  wnioskiem o 

zmianę  rodzajów  miejscowości  dla  miejscowości  Kudelicze  i  Stankowicze  w 
gminie Mielnik.

(3) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku.
(4) w  sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.  Trylogia  Park  Historyczny  w 

Mielniku.
2. Rozpatrzenie informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach 

kontroli  obiektów  o  podstawowym  znaczeniu  na  obszarze  województwa  w  tym 
szczególnie na terenie Gminy Mielnik.

3. Informacja Wójta Gminy o realizacji inwestycji w 2011r.
4. Informacja Wójta Gminy z wykorzystania funduszu sołeckiego w 2011r.
5. Analiza kosztów funkcjonowania jednostek OSP w 2011r.
6. Wypracowanie  rozwiązań  w  sprawie  zapewnienia  środków  transportu  dla  osób 

korzystających z usług PKS.
7. Sprawy różne.
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Do punktu 1(1)

Pan Wójt przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2012.

Pan  Kazimierz  Tobota poprosił  o  wyjaśnienia  dotyczące  przeznaczenia  środków  na 
opracowanie  wniosku  aplikacyjnego  dla  przedsięwzięcia  “Trylogia  Park  Historyczny  w 
Mielniku”.

Pan Wójt Gminy
Wniosek  aplikacyjny  o  nabór  środków  na  realizacje  przedsięwzięcia  “Trylogia  Park 
Historyczny w Mielniku” złożymy do Urzędu Marszałkowskiego w ramach działania Rozwój 
Atrakcyjności Turystycznej Regionu. Nabór wniosków rozpocznie się pod koniec marca br. i 
potrwa do 3 maja br. Chcemy wystąpić o kwotę 18 mln.zl.,  w tym celu należy opracować 
wniosek wraz z całą dokumentacją towarzyszącą. Zostanie to zlecone firmie zewnętrznej i na 
ten cel przeznaczone są te środki. Pan Wójt przedstawił szczegóły dotyczące zawarcia umowy 
na  sporządzenie  wniosku  (na  początek  8  tys.zł,  pozostałe  środki  zostaną  wypłacone  po 
uzyskaniu dotacji z UM).

Pan Jan Zduniewicz zapytał czy w umowie będzie zapis mówiący o tym, że reszta środków 
zostanie przekazana po uzyskaniu dotacji na projekt.

Pan Wójt zapewnił, że taki zapis znajdzie się w umowie.

Pani  Maria  Boguszewska zapytała,  czy  rozdysponowano  środki  na  projekt.  Stwierdziła 
również,  że ze względu na duże potrzeby bieżące  nie  należy zwiększać  środków na Park 
Historyczny.

Pan Kazimierz Tobota zaproponował, aby najpierw zrobić ulicę Ogrodową, a do końca roku 
znajdą się środki na Trylogię.

Pan Jan Zduniewicz zapytał o rozdysponowanie środków na sport.

Pan Wójt Gminy
Z pieniędzy przeznaczonych na projekt wydano do tej pory 30 tys.złotych, pozostałe środki 
czekają.
Jeśli chodzi o drogi, to na ten cel są zapisane w budżecie pieniądze. Nie można myśleć tylko o 
drogach a pozostałe rzeczy odkładać na później. Mamy ogromną szansę otrzymania środków 
na Trylogię i na budowę Biblioteki i powinniśmy z tej szansy skorzystać. Pan Wójt zapewnił, 
że wygospodaruje środki na drogę Wajków-Sutno.
Jeśli chodzi o środki na sport, to zostały one podzielone, będą wypłacone w dwóch transzach.

Pan Zbigniew Jonio
Jaka jest pewność, że otrzymamy środki na atrakcje turystyczne? Zapewne inne gminy też 
będą się ubiegać o takie środki.
Pan radny zapytał co wiadomo w sprawie środków na kanalizację.
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Pani Maria Boguszewska zaproponowała, aby zapewnić w budżecie gminy własne środki na 
kanalizację.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  nie  mamy  100%  pewności,  że  otrzymamy  środki  na  atrakcje  turystyczne, 
jednak szanse ich otrzymania są bardzo duże. Jeśli chodzi o środki na kanalizację, to do końca 
marca br. powinno to się wyjaśnić.
Propozycja Pani Boguszewskiej nie jest możliwa do zrealizowania, ponieważ na kanalizację 
potrzebujemy 14 mln.zł., zaś ze środków budżetowych możemy rocznie wygospodarować na 
ten cel 2,5-3 mln.złotych.

Pan Jan Zduniewicz
Przypomniał, że Pan Wójt kilkakrotnie zapewniał radnych, że jeśli nie pozyskamy pieniędzy 
na  kanalizację  z  Urzędu  Marszałkowskiego,  to  znajdzie  inne  źródła  sfinansowania  tej 
inwestycji i prace nad kanalizacją na pewno rozpoczną się w bieżącym roku.

Pan Kazimierz Tobota
Kanalizacja musi ruszyć, bo bez kanalizacji nie zrobimy innych rzeczy. Brak kanalizacji może 
być przeszkodą przy realizacji innych przedsięwzięć.

Pana Wójt Gminy
Stwierdził, że ma świadomość tego, o czym mówi Pan radny. Bez kanalizacji możemy zrobić 
odwierty i Park Trylogia (będzie bezpośrednio podłączony do oczyszczalni).

Pan Jan Zduniewicz zapytał, co zdaniem Wójta musiałoby się stać, żebyśmy w tym roku nie 
rozpoczęli prac nad kanalizacją.

Pan Wójt Gminy
Tylko odwołania mogą wpłynąć na czas rozpoczęcia prac. Zapewnił, że na pewno w tym roku 
rozpoczniemy budowę kanalizacji.

Pan Sławomir Pytel
Stwierdził, że dla gminy zasadniczą inwestycją jest budowa kanalizacji i na tym powinniśmy 
się skupić.

Pan Jan Zduniewicz
Uważa,  że  Pan  Wójt  słusznie  szuka  możliwości  rozwoju  dla  gminy  i  tworzenia  rzeczy 
trwałych.  Radni  zaś  mają  obecnie  większą  możliwość  dociekania  i  wyjaśniania  pewnych 
spraw i kontrolowania poczynań Wójta.

Pan Stefan Troc
Czy została przeprowadzona analiza kosztów utrzymania Parku Historycznego?
Kto  występował  z  wnioskiem  w  sprawie  budowy  pomnika  uczestnikom  Powstania 
Styczniowego w Mielniku?

Pan Wójt Gminy
W ramach prac zespołu przygotowującego dokumentację taka analiza zostanie sporządzona. 
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Będzie gotowa w czerwcu br. Zostanie również sporządzona analiza kosztów funkcjonowania 
Wodnego Ośrodka Rekreacji w Mielniku.
Nikt  nie  występował  z  wnioskiem  w  sprawie  budowy  pomnika,  chcemy  to  zrobić  dla 
uczczenia 150 rocznicy Powstania styczniowego i udziału w nim uczestników z terenu naszej 
gminy (Stanisława Dołoty i Franciszka Sankowskiego). Przygotowywany jest również projekt 
pomnika upamiętniającego rozstrzelanie Żydów w Moszczonie Królewskiej.

Komisje  Rady  7  głosami  za,  przy  7  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(2).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  wystąpienia  do 
Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  z  wnioskiem  o  zmianę  rodzajów  miejscowości  dla 
miejscowości Kudelicze i Stankowicze w gminie Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o 
zmianę rodzajów miejscowości dla miejscowości Kudelicze i Stankowicze w gminie Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w 
Mielniku.  Odczytał  pismo  protestacyjne  jakie  w  tej  sprawie  złożyła  rodzina  Państwa 
Terpiłowskich. 

Po  dyskusji,  na  wniosek  Pani  Boguszewskiej,  Komisje  Rady  jednogłośnie 
zdecydowały o nie rozpatrywaniu projektu tej uchwały na najbliższej sesji i przesunięciu tej 
sprawy na później.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(4).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  finansowania  realizacji 
projektu pn. Trylogia Park Historyczny w Mielniku.

Komisje  Rady  11  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie finansowania realizacji projektu pn. Trylogia Park 
Historyczny w Mielniku.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 2.

Pan  Wójt przedstawił  informację  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska  o 
wynikach kontroli  obiektów o podstawowym znaczeniu  na obszarze województwa w tym 
szczególnie na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 3.

Pan Wójt Gminy przedstawił ustną informację o realizacji inwestycji w 2011r.

Pan Stefan Troc
Czy projekt świetlicy w Osłowie przewidywał takie zakończenie, jakie jest obecnie?

Pan Jan Zduniewicz
Co trzeba poprawić na oczyszczalni ścieków i jaki jest zakres tych prac?

Pan Wójt Gminy
Do projektu  świetlicy  w Osłowie  wprowadzono  pewne  zmiany,  projekt  nie  przewidywał 
zagospodarowania  otoczenia  świetlicy.  Z  sołtysem uzgodniono zakres  prac  do  wykonania 
przy świetlicy, nie wszystkie prace będą wykonane w tym roku.
Jeśli  chodzi o oczyszczalnię,  to w protokole zapisano zakres prac do poprawy.  Do końca 
marca br. wykonawca ma dokonać tych napraw.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację z wykorzystania funduszu sołeckiego w 2011r.
(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 5.

Pan  Michał  Walendziuk –  pracownik  Urzędu  Gminy  przedstawił  analizę  kosztów 
funkcjonowania  jednostek  OSP  w  2011r.  oraz  odpowiedział  na  zapytania  radnych  w  tej 
sprawie.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 6.

Pani  Alina  Hackiewicz-Stępień  i  Pani  Maria  Boguszewska przedstawiły  sprawę 
zawieszenia  kursu  autobusowego  relacji  Siemiatycze-Niemirów  i  Niemirów-Siemiatycze 
(przez Wajków).
Obecnie  mieszkańcy  Niemirowa  autobus  do  Siemiatycz  maja  o  godz.  630,  zaś  powrót  o 
godz.17. Decyzja ta wywołała protest mieszkańców wsi, Panie radne były w tej sprawie na 
rozmowie w PKS, zaproponowano wznowienie kursów 2 razy w tygodniu za kwotę 1400 
złotych miesięcznie.
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Pan Sekretarz Gminy poinformował, że do tej pory dopłacaliśmy do kursowania autobusu 
kwotę 702 zł. miesięcznie, PKS jednostronnie zerwał umowę i za wznowienie kursu zażądał 
kwoty 2795 zł. miesięcznie.

Pan Wójt poinformował, że w sprawie tej widzi 2 rozwiązania:

1) poszukać  w  budżecie  pieniędzy  i  ogłosić  przetarg  na  świadczenie  usług 
komunikacyjnych,

2) kupić 2 małe busy, którymi kierowcy autobusów szkolnych będą wozić mieszkańców.

Pan Wójt zapewnił, że szuka rozwiązań, między innymi prowadzi rozmowy z prywatnym 
przewoźnikiem.

Do punktu 7.

Pan Sławomir Leoniuk zapytał o niewykorzystane 6 tys.zł. z funduszu sołeckiego sołectwa 
Mętna.

Pan Stanisław Drozdowski zgłosił  potrzebę  naprawy drogi  na  łąkach  zniszczonej  przez 
bobry. Zapytał, kto naprawi źle wykonane ścieżki rowerowe.

Pan Wójt udzielił  wyjaśnień  w sprawie  funduszu sołeckiego,  jeśli  chodzi  o  drogi,  to  w 
przyszłym  tygodniu  planowany  jest  objazd  gminy  i  sprawdzanie  dróg.  Ścieżki  rowerowe 
zostaną poprawione przez wykonawcę

Pan Stefan Troc zapytał, skąd brany jest materiał na drogi, czy ktoś sprawdza jego jakość? 
Często  jest  on  bardzo  złej  jakości,  stąd  drogi  też  są  złe.  Drogi  muszą  być  właściwie 
uformowane, mieć spadki, o czym nie zawsze pamięta się przy ich budowie.

Pan  Wójt wyjaśnił,  że  żwir  na  drogi  jest  kupowany,  wykorzystujemy  również  piach 
wymieszany z betonem ze skarp przy oczyszczalni ścieków. Drogi budowane są zgodnie z 
dokumentacją i sztuką budowlaną.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska
Przewodnicząca obrad

   Maria Boguszewska
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